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 تلاش برای مقابله با بحران ترافیک
نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز گفت: خط ۴ مترو نقطه عطفی در توسعه حمل ونقل ریلی شیراز است و 
درحالی ۳ خط طولی و یک خط عرضی داریم که با اتصال این خط؛ خطوط طولی و عرضی به یکدیگر متصل 

می شوند.
محمدتقی تذروی هم زمان با آغاز عملیات اجرایی فاز یک خط ۴ مترو شیراز با اشاره به اینکه تعداد پروژه های 
اجراشده در سطح شهر زیاد است، عنوان کرد: خط ۴ مترو شیراز یکی از پروژه هایی است که دولت در مشارکت 

بودجه آن دخیل است.
ا و تأکید کرد: خط ۴مترو نقطه عطفی در توسعه حمل ونقل ریلی شیراز است و در حالی ۳ خط طولی و یک خط 

عرضی داریم که با اتصال این خط؛ خطوط طولی و عرضی به یکدیگر متصل می شوند.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه با توسعه خطوط مترویی مشکلات ترافیک در مرکزیت 
شــهر حل می شــود، بیان کرد: براساس برآوردهای انجام شده در یک ســاعت از خط ۴ حدود ۱۷ هزار مسافر 

می توانند جابه جا شوند و این کمک به مردم و حل مسائل ترافیکی است.
تذروری خاطر نشــان کرد: در طول سال در حالی کلان شهرهای دیگر چندین روز به دلیل هوای آلوده تعطیل 
می شوند در شهر شیراز حتی یک روز آلوده هم نداریم و این به دلیل توسعه حمل ونقل عمومی در این شهر است. 

او یادآور شد: باید به توسعه حمل ونقل عمومی در راستای حفظ هوای پاک کمک بیشتری شود.
 اوراق مشارکت زمینه ساز پیشرفت

 رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز گفت: پروژه بازار بزرگ پروتئین از محل 
تأمین اعتبار حاصل از فروش اوراق مشارکت اجرایی شد. علی رضا اسکندری در آیین آغاز به کار بازار پروتئین 
شــیراز بیان کرد: با شروع مدیریت جدید شهری در کلان شهر شیراز بودجه شهرداری این کلان شهر از ٦ هزار 
به ٢۳ هزار میلیارد تومان افزایش یافت و در واقع کمتر از دو ســال به ۴٠٠ درصد افزایش یافته اســت که این 
مهم نشــان از همت بلند شورای اسلامی شهر شیراز دارد. او ادامه داد: در مقدمه بودجه سال گذشته نیز علاوه 
بر بودجه مصوب، تکلیف ۱٥ هزار میلیارد تومانی سرمایه گذاری برای شهرداری پیش بینی شد که ۱٠٠ درصد 
محقق شــد و امســال نیز به ٢٠ هزار میلیارد تومان رسید. رئیس کمیســیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای 
اســلامی شهر شیراز اظهار کرد:  امسال دومین همایش ســرمایه گذاری برگزار شد و میزبان کشورهای ترکیه، 
عمان، امارت و چین بودیم که این نشــان از دیپلماسی اقتصادی دارد. اسکندری در خصوص بازار پروتئین نیز 
گفت: این پروژه از محل تأمین اعتبار حاصل از فروش اوراق مشارکت اجرایی شد و هدف آن سامان دهی محور 

دروازه  کازرون بود.
 رشد زیرساخت های حمل ونقل عمومی

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز گفت: ۱٢۳ دستگاه اتوبوس 
جدید از منابع داخلی شهرداری شیراز و تسهیلات دولتی نیز خریداری شده که ٥٢ دستگاه آن به ناوگان اضافه 
شــده و مابقی در انتظار تعهدات خودروســاز قرار دارد. مصطفی کیانی رحیمی در آیین بهره برداری از ناوگان 
جدید حمل ونقل عمومی این کلان شــهر بیان کرد: امروز به یُمن ورود رئیس جمهور و هیئت  دولت به اســتان 
فارس، پروژه های مختلفی در شیراز افتتاح و کلنگ زنی می شوند که بخش عمده ای از آنها مربوط به پروژه های 
حمل ونقل و ترافیکی اســت. او ادامــه داد: بهره برداری از ناوگان جدید حمل ونقل عمومی شــامل اتوبوس ها، 
مینی بوس ها، تاکسی های جدید و میدل باس ها می شود. به گفته کیانی رحیمی؛ ۱٢۳ دستگاه اتوبوس جدید از 
منابع داخلی شهرداری و تسهیلات دولتی نیز خریداری شده که ٥٢ دستگاه آن به ناوگان اضافه شده و مابقی 

در انتظار تعهدات خودروساز قرار دارد.
رئیس کمیســیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شــورای اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه بیش از ٥٠ 
درصد ناوگان وســیع بیش از ۷٥٠ دستگاهی کلان شهر شیراز نیازمند نوسازی است نیز گفت: خرید این ۱٢۳ 

دستگاه اتوبوس قطعاً پاسخ گوی نوسازی کامل نیست.

او ادامه داد: شــهرداری شــیراز تصمیم گرفته با تأیید و همراهی شورای اسلامی شهر این کلان شهر نسبت به 
تأمین یک  هزار واحد دیگر اتوبوس برقی و دیزلی از منابع داخلی شهرداری و با همکاری بانک های همکار اقدام 
کند؛ در این راستا برای خرید ٢٠٠ دستگاه اتوبوس برقی با خودروساز داخلی به تفاهم نامه رسیده است و ۳٠٠ 
دســتگاه نیز از محل داخلی خود خریداری می کند؛ همچنین ٥٠٠ دســتگاه را هم قرار است با مشارکت بانک 

همکار تأمین کند.
کیانی  رحیمی اضافه کرد: همچنین شهرداری شیراز در راستای نوسازی ناوگان مینی بوس ٦۴ دستگاه فرسوده 
نیز اقدام به خرید ۴٥ دستگاه ون جدید کرده که ۴۳ دستگاه آن وارد ناوگان شده و مابقی به زودی به ناوگان 

عمومی اضافه خواهد شد.
 میدل باس ها به شیراز می آیند

رئیس کمیته حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر شیراز اعلام کرد: خرید ۷٥ دستگاه میدل باس نیز در 
آذرماه امسال انجام و تا پایان سال محقق خواهد شد.

ا و ادامه داد:  ٩٩٦۷ واحد تاکسی در شیراز داریم که ٨ هزار واحد آن نیازمند نوسازی است که یک اقدام جدی 
را می طلبید؛ شــهرداری شیراز در این راستا با تأیید شورای اسلامی، تأمین هزار واحد تسهیلات کم بهره را در 

دستور کار قرار داد و یک  هزار واحد دیگر طی شش ماه آینده به بانک معرفی خواهد شد.

به گفته کیانی  رحیمی؛ نوســازی و تأمین ســه هزار واحد دیگر تاکسی تا ســال ۱۴٠۴ نیز در دستور کار قرار 
گرفته است.

 ظرفیت های فرهنگی شیراز بی نظیر در دنیا
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم اهل بیت)ع( شورای اسلامی شهر شیراز گفت: ظرفیت های 

فرهنگی شیراز در هیچ کجای کشور دیده نمی شود؛ در حالی که باید به ظرفیت ها توجه کنیم.
محمدرضا هاجری در آیین افتتاح پردیس ســینمایی استاد امین تارخ با بیان اینکه دغدغه رهبر معظم انقلاب 
نسبت به فرهنگ بر کسی پوشیده نیست، گفت: فرصت و ظرفیت های بالایی در حوزه فرهنگی در کلان شهرها 
وجود دارد که به خوبی شناخته نشده و مورد استفاده قرار نگرفته است و برنامه های این حوزه بدون اقدام میدانی 

مورد توجه قرار گرفته است.
ا و با تأکید بر این موضوع که ضرورت دارد در کلان شــهرها بسترهای فرهنگی مورد توجه ویژه قرار گیرد، ادامه 
داد: ظرفیت های فرهنگی شیراز در هیچ کجای کشور دیده نمی شود؛ در حالی که باید به ظرفیت ها توجه کنیم.
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم اهل بیت)ع( شورای اسلامی شهر شیراز در بخش دیگری 
از ســخنان خود به اقدامات شاخص مدیریت شهری در حوزه فرهنگ اشاره و اعلام کرد: نخستین فرهنگسرای 

تعزیه ایران در شیراز ساخته خواهد شد.
 تمرکز بر داشته های فرهنگی سومین حرم اهل بیت)ع(

هاجری اظهار کرد: در راستای حفظ فرهنگ و ادب زبان فارسی نیز چهار برنامه هفتگی سعدی خوانی در آرامگاه 
ســعدی، حافظ خوانی در آرامگاه حافظ، شــاهنامه خوانی در بوستان آزادی و مثنوی خوانی در باغ جهان نما در 
حال اجراست. او افزود: بزرگترین فروشگاه صنایع دستی نیز در زیرگذر دلگشا در دست احداث است و فروشگاه 
دائمی فروش محصولات قرآنی نیز در دســت راه اندازی است. این مقام فرهنگی شورای اسلامی شهر شیراز در 
بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه ارتقای فرهنگی ساختار موجود شهرداری باید انجام می شد، گفت: 
درخواست ما از وزیر کشور این است که معاونت فرهنگی شهرداری شیراز مجزا و در ساختار دیده شود و اجازه 

داشتن سه سازمان فرهنگی و هنری، سازمان ورزشی و سلامت و سازمان گردشگری و زیارت داده شود.
هاجری اعلام آمادگی کرد: طرح هایی که موجب تعالی و ارتقای محله سنگ سیاه می شود، مورد استقبال قرار 

خواهد گرفت.
 ادای دین به استاد امین تارخ

در ادامه این مراســم رئیس کمیســیون برنامه و بودجه، امور حقوقی و کمیته نام گذاری معابر و اماکن عمومی 
شورای اسلامی شهر شیراز هم از نام گذاری پردیس سینمایی جوان به نام  استاد امین تارخ خبر داد.

افســانه خواســت خدایی با اعلام این مطلب گفت: هم زمان با سفر ریاســت جمهوری و هیئت دولت به استان 
فارس و افتتاح پروژه های عمرانی کلان شهر شیراز، پردیس سینمای جوان با تصویب در کمیته نام گذاری شورای 

اسلامی شهر به نام استاد امین تارخ نام گذاری شد.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، امور حقوقی و املاک شورا بیان کرد: بزرگترین پردیس سینمایی جنوب کشور 
به پاس یک عمر تلاش هنرمند گران قدر، امین تارخ به همت کمیته نام گذاری شورا و تصویب شورای اسلامی 
شهر به نام این هنرمند بزرگ نام گذاری شد. وی افزود: طراحی ویژه و اختصاصی معماری هنری پروژه و استفاده 

از باکیفیت ترین مصالح و تجهیزات از مشخصات ویژه این پروژه عظیم فرهنگی است.
رئیس کمیته نام گذاری معابر و اماکن عمومی شورای اسلامی شهر شیراز همچنین از زنده یاد استاد امین تارخ 
به عنوان یکی از مفاخر سرشناس شیرازی، سینمای ایران یاد کرد و گفت: پاسداشت از سال ها فعالیت و زنده نگه 

داشــتن یاد مفاخر و هنرمندان یکی از وظایف و رسالت های مدیریت شهری محسوب می گردد که این موضوع 
در شورای اسلامی شهر شیراز به شکل ویژه مورد توجه قرار گرفته است.

خواست خدایی در ادامه گفت: علاوه بر موارد مذکور همه عوامل و  فاکتورها در نام گذاری این مکان برای تناسب 
بین این پردیس ســینمایی و نامی که برای آن در نظر گرفته شــده، رعایت گردیده است و از این رو نام استاد 

تارخ انتخاب و مصوب گردید.
 سامان دهی دروازه کازرون با بازار پروتئین

براساس این گزارش شایان ذکر است، استاندار مردمی فارس چندی پیش از روند احداث مجتمع پروتئین شیراز 
در منطقه دروازه کازرون، این مجموعه را در سطح کشور کم نظیر عنوان و اظهار کرد: با تکمیل و بهره برداری از 

این مجمتع، بازارهای منطقه دروازه کازرون سامان دهی خواهند شد که بسیار ارزشمند است.
محمدهادی ایمانیه افزود: اگرچه با همکاری فروشــندگان و مراکز بهداشت، اقدامات بهداشتی بسیاری در این 
محدوده انجام شده، اما نیازمند اقدام ریشه ای و دائمی برای سامان دهی آن بودیم که با احداث مجتمع پروتئین، 
این اقدام به خوبی و با سلیقه انجام شده است و طی چند هفته آینده فاز اول آن مورد بهره برداری قرار می گیرد.
او ســامان دهی وضعیت فعلی دروازه کازرون را امری ضروری دانست و گفت: دروازه کازرون یکی از دروازه های 
ورودی شــهر در گذشــته بوده و سامان دهی آن برای مردم شــیراز و علاقه مندان به زیبایی شهر بسیار مهم و 

قابل توجه اســت؛ در این زمینه اقدامات خوبی در دست اجراســت و هم زمان با عملیات تکمیل بازار پروتئین، 
جمــع آوری  معتادان و متکدیان در این منطقه درحال انجام اســت. نماینده عالی دولت در اســتان فارس در 
خصوص انتقال مغازه های دروازه کازرون به این مجتمع تصریح کرد: با همکاری صورت گرفته بین اتحادیه صنفی 
مرتبط، اتاق اصناف و شــهرداری شیراز، اصنافی که تحت عنوان فروش میوه و تره بار، ماهی، مرغ و مواد غذایی 
در این منطقه مستقر بودند به این بازار منتقل خواهند شد و طبق اعلام شهردار شیراز، فضای پیرامونی اطراف 
حرم مطهر امام زاده سید تاج الدین غریب)ع( سامان دهی می شود تا بتوان در این محدوده علاوه بر سامان دهی 
صنوف مســتقر، ایجاد امکان تردد راحت تر شهروندان و نظافت و نظم عمومی، بافت فعلی پیرامونی بهسازی و 

زیباسازی شود .
 پردیس تارخ شیراز الگویی فاخر برای کشور

معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در بازدید از پروژه پردیس سینمایی 
استاد امین تارخ از نگاه ویژه مدیریت شهری شیراز نسبت به گسترش زیرساخت های فرهنگی قدردانی کرد.

حبیب ایل  بیگی چندی پیش در بازدید از پردیس ســینمایی استاد امین تارخ با تقدیر از فعالیت های فرهنگی 
شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز اظهار کرد: این مجموعه یکی از پردیس های سینمایی زیبا و چشم نواز 
کشور است که پیشکش مردم هنردوست شیراز می شود. وی از زنده یاد استاد امین تارخ به عنوان یکی از بزرگان 
سینمای ایران یاد کرد و افزود: فعالیت در عرصه های فرهنگی یکی از رسالت های اصلی مدیریت شهری محسوب 
می شــود و امیدواریم سایر شهرداری های سراسر کشــور نیز از این الگوی فاخر برای گسترش زیرساخت های 

فرهنگی به نحو مطلوبی بهره برداری کنند. 
معاون نظارت و ارزشــیابی ســازمان ســینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اســلامی با توجه به اهمیت گسترش 
زیرســاخت های شهری در مناطق کم برخوردار، اضافه کرد: فعالیت در حوزه فرهنگ و هنر نقش پیشگیرانه در 
حوزه آسیب های اجتماعی دارد. ایل بیگی در بخش دیگری از سخنان خود از توجه شهرداری شیراز نسبت به 
سرمایه گذاری در عرصه هنرهای نمایشی به نیکی یاد کرد و گفت: سالن تئاتر پردیس استاد امین تارخ یکی از 
بهترین سالن های نمایش کشور است و کلان شهر شیراز با برخورداری از چنین امکانات مجهز و فاخری آمادگی 
میزبانی از جشــنواره های مهم کشوری و بین المللی را دارد. پروژه پردیس سینمایی استاد امین تارخ)جوان( در 
فضایی به مساحت پنج هزار متر مربع در حال احداث است که شامل پنج سالن سینما و یک سالن ویژه تئاتر 
است؛ این مجموعه یک پروژه فرهنگی است که در یکی از مناطق محروم شهر شیراز در حال اجراست و احداث 

آن موجب محرومیت زدایی و ارتقای جایگاه منطقه خواهد شد. 

                                     آیین افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۶۲ پروژه با اعتبار بیش از ۲۱۷۰۰ میلیارد انجام شد

ی در پردیس استاد تارخ اکران عدالت شهر

نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز: 

درحالی که کلان شهرهای دیگر به دلیل هوای آلوده 

تعطیل می شوند در شیراز هوای پاک برقرار است

رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم
 اهل بیت)ع( شورای اسلامی شهر شیراز:

 فرصت های زیادی در حوزه فرهنگی شیراز وجود 
دارد که به خوبی شناخته نشده است

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شورای 
اسلامی شهر شیراز:

 12٣ دستگاه اتوبوس جدید از منابع داخلی شهرداری 
شیراز و تسهیلات دولتی خریداری شده است

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، امور حقوقی شورای 
اسلامی شهر شیراز: 

پردیس سینمای جوان با تصویب کمیته نامگذاری 

شورای شهر به نام استاد تارخ نام گذاری شد

رئیس کمیته حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شیراز:

خرید ٧5 دستگاه میدل باس در آذرماه امسال 
انجام و تا پایان سال محقق خواهد شد

عکاس: علی رضا پرویزی، شیرازنوین


